777 Stockton Street. Suite 201. San Francisco. CA 94108

March 2025 Newsletter





Celebrating Lunar New Year

Dear Parents of the True Sunshine Community,

We are at the end of the first quarter of 2025. Children completed learning about the cultural celebration of Lunar New Year. They have worked hard to make the celebration a fun and memorable experience.

As we are in spring, the new project the children will focus on is the "Beautiful Garden". It will take a few months to finish. Our children will explore how to create a garden and everything that can affect, find, and grow a garden. There will be a few field trips planned for the project. The children will visit gardens/botanical gardens, see their differences, and learn about different plants/herbs/fruits/vegetables. Please check out the lesson plan/biweekly newsletter to see what the children do to grow our garden in the back of the school.

One of our parents sent a <u>survey</u> about arranging a play date for the little ones. Please <u>click it</u> to respond to the <u>survey</u>. The weather is getting warmer. Getting the kids together to play on a no-school day would be fun.

We will be doing a hearing test and a second round of BMI in March. Please look for the notice posted on the door.

Reminders:

- There has been a rise in COVID, flu, and cold cases.
 Please keep your child home until he/she is better. A mask may be asked to wear if one is still coughing.
 When returning to school, a negative COVID antigen test is required. Please show us the proof of conducting the test and the result.
- If your child is not feeling well (with any cold symptoms), please do not bring him/her back to school. Have your child stay at home until he/she is

- all better. If your child is home due to fever or diarrhea, please ensure he/she is fever and/or diarrhea-free for 24 hours without medication before returning to school.
- Please inform the school by 9:30 a.m. if your child will be late or absent. No child will be admitted to school once the children are out at the park. No child will be onsite without the teacher's supervision or can be dropped off at or picked up from the park.
- Please follow us and like our <u>Facebook</u> page and <u>Instagram</u>.

The Important Dates:

- 3/12/2025 (Wednesday) Hearing Test 9:30 am
- 3/27/2025 (Thursday) BMI

Sincerely,
Diana
Executive Director

777 Stockton Street, Suite 201, San Francisco, CA 94108





慶祝農曆新年

親愛的家長.

我們進入2025年第一季的尾聲,在這段時間裡孩子們完成了農曆新年文化慶祝活動的學習。 他們竭盡全力讓慶祝活動成為有趣且難忘的經歷。

春天到了,孩子們將重點關注的新項目是「美麗的花園」。 這會需要幾個月的時間才能完成。 我們的孩子將探索如何創造花園以及一切可以影響、尋找和種植花園的事物。 我們將為該項目規劃幾次實地考察。孩子們將參觀花園/ 植物園,了解它們的差異,並了解不同的植物/草本植物/ 水果/蔬菜。請查看課程計劃/雙週班級通訊,以了解孩子們在學校後面園地是如何種植花園。

我們的一位家長發送了一項關於為孩子安排<u>玩耍約會</u>的調查。 請<u>點擊</u>它來回應<u>調查</u>。天氣漸漸暖和了。在放假的日子讓孩子們一起玩耍會很有趣。

我們將在三月進行聽力測試和第二輪BMI測試。請留意 張貼在門上的通知。

溫馨的提醒:

- 請在早上 9:30 之前通知學校您的孩子將會遲到或缺席。一旦孩子們出去了公園,就不會再讓孩子們入學。沒有老師的監督,孩子不行單獨待在教室裡,家長也不行自行到公園把孩子放下或從公園接孩子走。
- 如果您的孩子生病了(有任何感冒症狀),請不要帶您的孩子返回學校。讓您的孩子待在家裡,直到他/她好起來。如果您的孩子是因為發燒或瀉肚子而回家,那您的孩子要再沒吃藥後的24小時內沒發燒或瀉肚子後方可返回學校。返回學校之前,需要獲得陰性的新冠病毒檢測結果。請隨時告知我們測試結果
- 請關注並喜歡我們的Facebook頁面,和Instagram

重要的日子:

2025 年 3 月 12 日(星期三)聽力測驗午 9:30開始

● 2025年3月27日(星期四)BMI

校長,

Diana 謹上

上